
 

ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ ΔΟΥΝΙΑ 

Βουλευτής Α΄ Πειραιώς και Νήσων - ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

 

Ερώτηση προς τον 

Υπουργό Εσωτερικών, κύριο Μάκη Βορίδη 

 

Θέμα: Συνέχιση πολεοδομικής εξυπηρέτησης του Δήμου Αγκιστρίου από 

την Υ.ΔΟΜ. του Δήμου Πειραιά. 

 

                                                                                  Πειραιάς, 11 Οκτωβρίου 2021 

 

Όπως είναι γνωστό, ο Δήμος Αγκιστρίου δεν διέθετε ποτέ Πολεοδομική 

Υπηρεσία και από την εφαρμογή της παρ.2 του άρθρου 95 του Ν.3852/2010, η 

αντίστοιχη αρμοδιότητα ασκείται από την Υπηρεσία Δόμησης (Υ.ΔΟΜ.) του 

Δήμου Πειραιά.  

 

Δυστυχώς, η διοικητική εξυπηρέτηση αυτή έληξε την 1η Οκτωβρίου 2021, για 

όλους τους Δήμους της Π.Ε Νήσων Αττικής. 

 

Λόγω των ιδιαίτερων συνθηκών που επικράτησαν το τελευταίο χρονικό διάστημα 

στη χώρα μας, με την πανδημία, αλλά και εξαιτίας της μη πραγματοποίησης 

μόνιμων προσλήψεων, μέσω ΑΣΕΠ, στους Δήμους, τόσο ο Δήμος Αγκιστρίου 

όσο και οι υπόλοιποι νησιωτικοί Δήμοι της Π.Ε Νήσων, δεν έχουν κατορθώσει να 

δημιουργήσουν αυτόνομη Υ.ΔΟΜ. και να προσαρμοστούν στις διατάξεις των 

άρθρων 4 και 5 του Ν.4674/2020, όπως προβλέπεται στο άρθρο 376 του 

Ν.4700/2020.  

 

Από όλα τα παραπάνω γίνεται εμφανής η ανάγκη απρόσκοπτης συνέχισης της 

διοικητικής υποστήριξης του Δήμου Αγκιστρίου και όλων των Δήμων της Π.Ε 
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Νήσων Αττικής από την Υ.ΔΟΜ. του Δήμου Πειραιά, τουλάχιστον για ένα 

επιπλέον έτος, σύμφωνα με το άρθρο 95 παρ.2 του Ν.3852/2010.  

 

Διαφορετικά, οι επιπτώσεις στην τοπική κοινωνία και οικονομία, λόγω της 

πλήρους αδυναμίας έκδοσης οικοδομικών αδειών, θα είναι τεράστιες 

 

 

Ο κύριος Υπουργός παρακαλείται να απαντήσει στο ακόλουθο ερώτημα:  

      

- Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβεί το Υπουργείο Εσωτερικών για την 

απρόσκοπτη συνέχιση της διοικητικής υποστήριξης του Δήμου Αγκιστρίου, 

αλλά και όλων των Δήμων της Π.Ε Νήσων Αττικής από την Υ.ΔΟΜ. του 

Δήμου Πειραιά, τουλάχιστον για περίοδο ενός επιπλέον έτους; 

 

 

                                   Η  ερωτώσα Βουλευτής 

 

Παναγιώτα Δούνια 

Βουλευτής Α΄ Πειραιώς και Νήσων ΝΔ 

 




